

GFRK styrelsemöte 2025-11-20 (reviderat)

Närvarande: Sofia Nordlund, Frida Engberg, Karolina Häägg Franzén, Marlene Plym, Therese Wallinder, Linda Edel, Emilia Dahlbom



Sekreterare: Therese Wallinder

Justerare: Frida Engberg

1. Mötet öppnas

Mötet öppnades av ordförande Sofia Nordlund.

2. Val av justerare

Till justerare valdes Frida Engberg.

3. Agenda och föregående möte

- Agendan godkändes.
- Anteckningarna från styrelsemötet den 2025-10-19 godkändes och lades till handlingarna.

4. Ungdomssektionen

- Ingen US-representant var med på mötet men Marlene som var med på senaste US-mötet informerade i deras ställe.
- SISU var med på US-mötet den 7/11 och berättade där om vad de kan hjälpa till att stötta US med.
- US önskar mer stöttning av styrelsen och det beslutades att Marlene tar den rollen.
- SIHS-resan är bokad. US har fått in tillräckligt med pengar för att täcka hela bussresan.
- Försäljningen av Ullmax gav en förtjänst på 9800kr.
- US har beställt västar från Hööks med trycket Gävle Fälttritto Klubb - Ungdomssektionen.
- Frida har förslag på en aktivitet till US. Fridas bostadsrättsförening har julfika 14/12 och föreslår att US kommer dit med Pepsi och har ponnyridning.
- Schemat är färdigt kring ponnyridningen på Vretas.
- US har ordnat en tävling som kallas Årets hästkompis. Den innebär att man röstar fram årets häst och sen lottas ett pris ut mellan de som röstat.
- 5/12 hålls nästa US-möte, det blir årets sista och kommer firas med pizza.
- US valberedning har påbörjat arbetet med förslag på US-styrelse inför årsmötet.
- 2 representanter från US kommer åka på distriktskonferensen på Engeltöfta den 22-23/11 och 2 US:are kommer nästa år att gå Ridsportförbundets ULK (ungdomsledarkurs).

5. Ridskoleverksamhet

- Emilia informerar att verksamheten går bra. Det är lite mindre blessyrer här och där gällande hästarna men inget märkvärdigt. Veterinären kommer på måndag för att kolla Larissa som troligen vrickat sig i hagen, samt Folke som har en misstänkt hovböld. Blenda är igång igen.
- Hagen är just nu väldigt ojämn närmast ingången, vilket ökar risken för vrickningar, det brukar gå över när snön lägger sig. Framöver skulle man behöva hyvla av den ytan.
- Nästa terminsplanering pågår. En ungdomsgrupp fördelas ut bland andra grupper. Man försöker få till en till hästskötarkurs.

6. Anläggning

- Emilia håller på med de sista grejerna till bygglovets på ridhuset.
- Den nya ledbelysningen lyser aningen ojämnt i ridhuset, hörnen är lite mörkare än mitten av ridbanan. Det får kanske fixas till om/när ridhuset isoleras och cafeteria byggs.

7. Inackordering

- Det kommer en ny inackordering i januari. En ledig box.
- Styrelsen medverkade på senaste hästägarmötet och informerade kring de händelser som skett senaste tiden. Upplevelsen är nu att stämningen i stallet är bättre.

8. Personal

- Emilia var iväg på sin utbildning igen, erfarenhetsutbyte med andra ridskolechefer visar att de flesta har samma utmaningar gällande ridskolebeläggningen.
- Sofia och Emilia har haft medarbetarsamtal. Sofia och Karolina bokar in lönesamtal med Emilia.
- Emilia ska genomföra en inventering av personalens kläder och passa på att köpa in det som behövs under Black Friday.

9. Medlemmar

- Vårt medlemsregister ska flyttas från IdrottOnline till Klubben och då ska Emilia även passa på att rensa i registret.

10. Ekonomi

- Vi gick igenom ekonomirapportering fram till och med oktober. Vi knappar långsamt in på underskottet. Det återstår nu 40 000kr för att gå enligt budget.
- Vi har fått in 20 000 i bidrag för utrustning/nya sadlar.
- Emilia har tagit fram förslag till budget för 2026 och vi tittade igenom den. De poster som planeras in gällande anläggningen blir troligen nya lampor i spåret samt ett torkrum.
- Som förslag på att dra in extra pengar så ska Marlene kolla på möjligheten att arrangera en klubbkväll på Hööks, blir troligen i februari. Då ges möjligheten till att handla in klubbkläder till viss rabatt.
- Frida nämnde Kirrat och klart, att sälja ljus via dem. Vi kom fram till att det troligen är lite sent ute nu innan jul men att vi bör ha det med i planen för nästa år.

11.Sponsring

- Inget nytt

12.Styrelsen

- Vi gick igenom ett utkast på styrelsens rollbeskrivning. Den ska in några små justeringar och sen skickas vidare till valberedningen så de har underlag till arbetet.

13.Tävling

- Inget nytt men tävlingssektion har möte 11/12 så efter det kommer mer info.

14.Cafeteria

- Linda informerar att det rullar på. De har köpt in varor att fylla på med. Kylen är rengjord.

15.Övrigt

- Marlene har möte med SISU imorgon (21/11), främst kring US.

16.Nästa möte

Nästa möte hålls 17/12.

17.Mötet avslutas

Ordförande avslutar mötet.